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JOAN LOZANO I Un dels impulsors del l¡'Çalting Rock Fest'
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de qualitat contrasta-
da, estem encantats
que ens acompanyin.
A Lleido, hi ho oltres

festívols de rock?
No purament de rock.
Tenim Jazz Tardor, el
Mud, el ponent Roots
i hem pensat que un
concert amb tres ban-
des, en petit format
per començar, era
una bona iniciativa.
Vam parlar amb elTo-
ni Revés, del Cafè del
Teatre, i vam posar fil
a l'agulla.

A la música rock lì
costo de sortir þra
de Lleida?

És un fenomen generalizat, no només a Lleida, a

tot arreu. El rock és una música de minories, com
eljazzi el blues. A no ser que vingui alguna estre-

'lla consagrada, com Bruce Springsteen o AC/CD,

on tots ens tornem bojos per aconseguir entra-
des, els projectes petits, de creació pròpia, que-
den molt limitats. El propòsit d'aquest.festival és

fer ressò portes enfora.
Tindrù contínuitat oquesta inciotíva?

' Aquesta és la idea. Enguany ho hem mogut entre
'-''' nosaltres, però volem que les properes edicions

tinguin un cap de cartell amb altres bandes (ue
lhcompanyin.
Teniu bon retorn?
Estem sorpresos. Des de les xarxes hem fet molt
ressò i la resposta ha estat molt positiva. Convi-
dem tothom a gaudir de bon rock de casa nostra!

Mister /ones celebra deu anys

"El rock, excepte el de les
grans estrelles, és minoritari;

cal donar-li suport"
Lozano (Ueida, 1965)
és un músic lleida-
tà amb més de 25
anys de tnjectòria i,
tal com ens-oomen-
ta: "amb infinitat de
projectes i sempre
en procés constant
dãprenentatge i de-
dic¡ció a la cançrí i al
Rock&Rolf'. Elprcper
dissabte Ueida cele-
bnÊ el primer fes-
tival de rock Calling
Rock Fest, al CaÊ del
Teatre, per sembrar
la llavor del que vol
ser un certamen que
aplega els bons grups
de rock ponentí p€r tal

FOfO: Àlex Martínez

de donarJos a conèixer a Pe¡rterior. Amb preu
únic de 10 eurcs pelconcert, que obriÈ portes
a les 8 del vesprc, hi hauÈ un vermut rocker
prwial mþdia.

Com ho sorgit aquesto inicíøtíva?
Hi ha un component de casualitat. Amb la nostra
banda, Mister Jones, hem celebrat els deu anys de
trajectòria amb la gravació en CD del nostre darrer
treball, Desfile Ruidoso, i volíem fer un concert de '
tancament de gira al Cafè del Teatre. Volíem qud
ens acompanyessin altres grups i d'aquíva sortir la
idea de fer un primer festival de rock adreçat a les

bandes d'aquí.

Quines bondes ooompanyordn MÍster tones?
Tindrem la sort de comptar amb Rehenes, de Bala-
guer, i Ramalamas, el més jove. Ambdós grups són

de trajectòria i hem
ens acompanyessin alt

aquest dissabte al


